
Medlemsinformation nr 1 2022. 

 

Information angående ev. framtida elbilsladdare. 

Styrelsen anser att elbilsladdare är en viktig framtidsfråga. Det har aktualiserats ytterligare p.g.a. att 

drivmedelspriserna har ökat kraftigt i början av detta året. Detta beror både på ökade 

världsmarknadspriser och politiska styrmedel. 

Styrelsen har därför sökt och fått godkänt investeringsstöd från Naturvårdsverket. 

Stödet är på 50 % av investeringskostnaden, dock max 15000 per laddpunkt/laddbox. 

Installationen skall vara klar senast den 15 juni för att stödet skall betalas ut. 

En inbjudan till informationsmöte kommer så snart som det är möjligt p.g.a. rådande pandemi. 

Har någon frågor i nuläget, så skall man vända sig till Kristoffer Svedlund. 

 

Påminnelse om att alltid låsa garageportarna. Ett försök till att slanga bensin har nyligen skett på 

området. 

 

 

 

 


